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نصب بالغ بر ۴هزار و ۱۰۰ عدد تابلو و علائم در محورهای مواصلاتی آذربایجان غربی 
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان خبر داد؛

مدیــرکل راهداری و حمل و نقل جــاده ای آذربایجان غربی از نصب 
بالــغ بر ۴۱۰۰ عدد تابلو و علائم در محورهای مواصلاتی اســتان طی 
۸ ماه گذشــته از سال جاری خبر داد.  پیمان آرامون مدیرکل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای آذربایجان غربی گفت: تابلوهای علائم و ایمنی در 
محورهای مواصلاتی راهنمای بزرگ کاربران جاده ای جهت تردد ایمن 
و نقش بزرگی درجلوگیری از سوانحات را برعهده دارند که بر این اساس 

از ابتدای ســال جاری تا پایان آبان مــاه ۴۱۳۵ عدد انواع تابلو و علائم 
ایمنی در محورهای ارتباطی استان از جمله ۷۷۳ عدد در حوزه استحفاظی 
شهرستان پیرانشهر جهت تردد امن زائران اربعین حسینی علیه السلام ، 
۵۸۴ عدد در محورهای حوزه استحفاظی منطقه آزاد ماکو به دلیل پر تردد 
و ترانزیتی بودن این مســیر نصب شد.وی افزود: در همین مدت ۲۳۶۷ 
قطعه گاردریل هم در محورهای مواصلاتی استان نصب و نسبت به جمع 

آوری و یا تعمیر ۳۹۵۸ قطعه گاردریل دیگر نیز اقدام شد.مدیرکل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای استان از ۲۸۴۷ کیلومتر تسطیح و رگلاژ و ترمیم 
شانه ها ، ۱۷۹۷ کیلومتر پاکسازی و تسطیح حریم ، ۲۲۸۰ کیلومتر خط 
کشی ، تعمیر و نصب ۱۲۶۳ عدد چراغ های هشدار چشمک زن و تنقیه 
۴۴۲ عدد پل به عنوان سایر اقدامات شاخص انجام شده برای ایمن سازی 

محورهای مواصلاتی استان در طول ۸ ماه گذشته یاد کرد.

شهرستان
اخبار کوتاه 

شهردار بندر بوشــهر گفت: تقاطع غیر همسطح 
شــهید ســلیمانی بوشــهر از جمله پــروژه های 
فرسایشی شهرداری اســت که پس از چهار سال 

تا پایان امسال مورد بهره برداری قرار می گیرد.
به گزارش واحد خبر و رســانه مدیریت ارتباطات 
و امور بین الملل شــهرداری بندر بوشهر، حسین 
حیدری روز چهارشــنبه در نشست خبری با رسانه 
ها اظهار کرد: اگرچه اولویت اول مدیریت ترافیک 
حوزه شهری، ایجاد روزگذر در میدان غدیر بوشهر 
بوده اما در سال ۹۷، پروژه روزگذر میدان مطهری 
بوشــهر که به نام تقاطع غیر همســطح شــهید 
ســلیمانی نام گذاری شده در دســتور کار مدیران 

وقت قرار می گیرد.
وی افزود: عملیات اجرایی این تقاطع در سال ۹۷ 
آغــاز و قرار بود در مــدت ۱۸ ماه به بهره برداری 
برســد که در اولین ســال کاری شورای ششم در 
سال گذشته با ۳۲ درصد پیشرفت فیزیکی تحویل 

گرفته شد.
شــهردار بوشهر با اعلام این که حتی اجازه نداده 
ایم که یک روز در اجرای پروژه تقاطع غیر همسطح 
شهید سلیمانی بوشــهر تاخیر ایجاد شود، تصریح 
کــرد: با خلع ید پیمانکار قبلــی و دو ماه پیگیری 
برای گرفتن حکم قضایی در تحویل گرفتن کارگاه 
از پیمانکار، این پروژه مجدد با یک پیمانکار جدید 
از ســر گرفته شد و انتظار می رود که در دهه فجر 

امسال عملیات ساخت و ساز این پروژه به اتمام و 
با تکمیل روشنایی و سایر زیرساخت های حفاظتی 
در روز بوشهر در ۱۸ اســفندماه تردد خودروها بر 

روی آن امکان پذیر شود.
حیدری ادامــه داد: با اتمام این پروژه، ســاخت 
روگذر ورودی شهر بوشهر از محل میدان غدیر به 
عنوان یک اولویت جدی از سال آینده آغاز و سعی 

می شود با انتخاب یک پیمانکار مجرب و متعهد بر 
اساس روزشمار تعیین شده، انجام شود.

وی با اعلام این که تا پایان رســیدن پروژه های 
در حال ساخت، پروژه جدیدی در بوشهر آغاز نمی 
شــود، گفت: اکنون ۳۰ پروژه مهم با اعتبار ۲۸۳ 

میلیارد تومان در بندر بوشهر فعال است. 
شهردار بوشــهر عنوان کرد: ناوگان اتوبوس رانی 

شــهر بوشهر با عمری فرسوده، دارای ۲۰ اتوبوس 
فعال اســت که مشکلات فراوانی برای شهروندان 
ایجاد کرده اســت اما با خرید ۲۰ دستگاه اتوبوس 
کــه ۶ دســتگاه در هفته آینده و مابقــی تا پایان 
امســال به این ناوگان اضافه می شــود سعی می 
کنیم مشــکلات مــردم در حوزه حمــل و نقل را 

کاهش دهیم.

وی ادامه داد: در بخش تاکســیرانی نیز مذاکراتی 
با بانک شــهر برای ارائه تســهیلات کم بهره در 
تعویض تاکســی های فرســوده انجام شــده که 
انتظار می رود در این بخش نیز ناوگان تاکسیرانی 

نوسازی شود.
حیدری با اشــاره به بودجــه ۹۰۰ میلیارد تومانی 
شهرداری بندر بوشهر در سال ۱۴۰۱، بیان کرد: با 
داشــتن یکهزار و ۴۰۰ نیرو که تعداد ۷۰۰ نفر آنها 
در فضای کارگری و مابقی دفتری هستند، ماهانه 
۳۵ میلیارد تومان حقوق پرداخت می کنیم که طی 
یک سال گذشــته حتی یک روز شاهد تعویق در 

پرداخت حقوق نبوده ایم.
شهردار بوشهر در بخش دیگری از صحبت های خود 
اظهار کرد: برخی از معابر شهر بوشهر و بویژه در نوار 
ساحلی کف ســازی ها از بین رفته است که در مدت 

کوتاه قابلیت ساماندهی تمام آنها وجود ندارد.
وی افزود: امید اســت با توجه به بودجه مناسبی 
که برای ســال ۱۴۰۲ به ساماندهی وضعیت معابر 
اختصــاص یافته شــاهد تحول چشــمگیری در 

وضعیت معابر باشیم.
در ادامه این نشســت خبــری  حاضران از پروژه 
های شــاخص در حال احداث بندر بوشهر بازدید 

نمودند.
خبرنگاران در این بازدید از نزدیک در جریان روند 

پیشرفت پروژه ها قرار گرفتند.

مطالعه اجرای طرح های آبخیزداری در 
۳۹ میلیون هکتار از زمین های کشور

معاون وزیر و رئیس ســازمان منابــع طبیعی و آبخیزداری 
کشــور گفت: مطالعه طرح های آبخیــزداری در ۳۹ میلیون 

هکتار از زمین های آبخیزداری کشور انجام شده  است.
به گــزارش روابــط عمومــی اداره کل منابــع طبیعی و 
آبخیزداری اســتان مرکزی به نقل از ایرنا عباسعلی نوبخت 
روز دوشــنبه در حاشــیه بازدیــد از طرح هــای آبخیزداری 
شهرستان شازند، افزود: اجرای طرح های آبخیزداری در ۱۲۵ 
میلیون هکتار از زمین های نقاط مختلف کشــور هدفگذاری 
شــده که تاکنون در ۳۹ میلیون هکتار انجام شده است. وی 
ادامه داد: با توجه به قرار گرفتن کشــور در منطقه خشک و 
نیمه خشــک، طرح های آبخیزداری بایــد در مقیاس بزرگتر 
اجرایی شود. رئیس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور 
خاطرنشــان کرد: اجرای عملیات آبخیزداری در صورتی که 
همانند ســال های گذشــته در یک میلیون هکتار از اراضی 
کشــور اجرا شود اجرای این طرح ها ۹۲ سال طول می کشد 
که با این حساب به اهدافی که در کشور در حوزه آبخیزداری 
و اهمیت زیستی دنبال می شود، نمی رسیم. نوبخت گفت: بر 
اســاس دستور رئیس جمهور و وزیر جهاد کشاورزی، فعالیت 
ها باید در مقیاس بزرگتر و فعالیت های آبخیزداری ســالانه 
۱۰ میلیون هکتار در کشــور اجرا شود. رئیس سازمان منابع 
طبیعی و آبخیزداری کشــور گفت: اداره کل منابع طبیعی و 
آبخیزداری استان مرکزی در راستای اهداف سازمان در این 
اســتان خوب عمل کرده و اهداف سازمان در استان در حال 
تحقق است. رئیس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور 
گفت: در پنج منطقه رویشــی کشور حدود ۱۴ میلیون و ۳۷۵ 
هزار هکتار جنگل وجود دارد که ۶ میلیون هکتار این جنگل 
ها در ۱۱ استان زاگرسی اســت. نوبخت افزود: ۲۱۰ هکتار 
بلوط در منطقه شــازند استان مرکزی وجود دارد و اداره کل 
منابع طبیعی برای حفظ این ذخیره گاه ۵۱۰ طرح جنگل کاری 
اجرایی کرده اســت. وی با یاد آوری تولید یک میلیارد اصله 
نهال در کشور در مدت چهار سال آینده ادامه داد: شماری از 

این نهال ها باید در این منطقه کشت شود.
رئیس ســازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور گفت: ۳۵ 
میلیارد تومان در ســفر رئیس جمهوری به اســتان مرکزی، 
برای توسعه جنگل کاری شهرســتان شازند اختصاص یافته 
اســت. نماینده مردم شــازند در مجلس شورای اسلامی نیز 
در ایــن آیین گفت: عملیات آبخیزداری و بیولوژیک در ۱۰۰ 
هکتار از اراضی سرســختی و شهباز این شهرستان اجرا شده  
اســت. محمود احمدی بیغش افزود: در راستای توسعه این 
طرح ها مقرر شده ۵۰ میلیارد ریال امسال و ۲۰۰ میلیارد ریال 

سال آینده به شهرستان شازند اختصاص یابد.

آغاز احداث پل شش بانده در خرمشهر
امتیاز : ســید حسین رمضانی: نشســت بررسی جوانب آغاز 
به کار پروژه احداث پل جدید و ۶ بانده خرمشــهر با مدیریت 
معاونت فنی و امور زیربنایی سازمان منطقه آزاد اروند برگزار 

شد.
 پژمان فرجی افزود: در آســتانه آغاز بــه کار پروژه احداث 
پل جدید و ۶ بانده خرمشــهر، نشســتی در راستای بررسی 
موضوع در حضور اعضای شــورای شهر و شهردار خرمشهر، 
مشــاورین و مجریان طرح به ریاســت معــاون فنی و امور 
زیربنایی ســازمان منطقه آزاد اروند در محل ســالن جلسات 

شهید عبدالرضا موسوی برگزار شد. 
وی با اشاره به پل ۶ محوری و جدید خرمشهر، در کنار پل 
سوم خرداد تصریح کرد: این پل با مساحتی به طول ۵۳۰ متر 
و عرض ۳۰ متر در حداکثر ارتفاع ۱۵ متر احداث خواهد شد و 

دارای ۶ محور )۳ باند ورودی و ۳ باند خروجی( خواهد بود.
فرجی یاد اور شــد: این پل که دارای ۲۴ متر عرض آسفالته 
مفید است که با مدل صندوقه ای و عرشه بتنی احداث خواهد 
شد، ضمن ایمن سازی پل ارتباطی به شهر خرمشهر، مشکل 
ترافیکــی این بخش از شهرســتان را نیز مرتفع خواهد کرد. 
فرجی کارفرمای این طرح را سازمان منطقه آزاد اروند خواند 
و گفت :  پس از پایان مطالعات و انجام بررســی های لازم، 
پیمانکار پروژه نیز از طریــق مناقصه قانونی انتخاب خواهد 

شد.
معــاون فنی و امور زیربنایی ســازمان منطقه آزاد اروند، در 
این نشست با دعوت از مدیران شهری و منطقه برای اهتمام 
بخشــیدن برای اجرای این طرح ملی، از برگزاری جلســات 
متعدد برای تأمین اعتبار لازم، مطالعات و طراحی پروژه خبر 
داد و گفت: در سال های گذشته کارهایی برای تداوم فعالیت 
پل های خرمشــهر صورت گرفت که بیشــتر شکل مسکن 
داشــت و تاکنون کار اساســی برای این شــاهرگ ارتباطی 

شهرستام انجام نشده است.
پژمان فرجی با اشــاره به ابلاغ مدیرعامل سازمان منطقه 
آزاد ارونــد در خصوص احداث این  پل، ادامه داد: در کنار 
شــرح وظایف سازمان منطقه آزاد اروند، تصمیم بر آن شد 
که علیرغم مشــکلات اعتباری موجود در نهاد حاکمیتی، 
احداث پل جدید تســریع شــده و تیم فنی مهندسی این 
ســازمان، با جدیت روی این موضوع کار کرده و طراحی 
صــورت دادند اما بــه دلیل فقــدان اعتبــارات تا کنون 

بود. مانده  مسکوت 
وی با بیان اینکه تصمیم بر این شــد که این کار به صورت 
گروهی صورت گیرد، یادآور شد: مدیران شهری و منطقه در 
بحث اجرای این پروژه بزرگ در کنار ما خواهند بود تا بتوان 
ضمــن انجام خدمتی به منطقه، مشــکلات موجود در حوزه 

ترافیکی خرمشهر، کاهش یابد.
معاون فنی و امور زیربنایی سازمان منطقه آزاد اروند با  بیان 
اینکه این پل یک ســازه آبی محسوب می شود و مشکلات 
خاص خود را دارد و نیاز به مجوزهایی اســت که وزارت نیرو 
در این خصوص باید با ما همکاری لازم را داشــته باشــد، 
تصریح کرد: پل قدیم خرمشــهر یک اثــر ملی و ثبت دفاع 
مقدس است که همکاری حوزه میراث فرهنگی را می طلبد، 
در بحث زیرساخت های شهری نیز با یک سری موانع مواجه 
هستیم که نیاز است دستگاه های شهری به یاری ما بشتابند، 
همچنین شهرداری خرمشهر در حیطه تملک اراضی و مرتفع 
ســاختن تعارض ها، باید در کنار ســازمان منطقه آزاد اروند 

حضوری پررنگ داشته باشد. 

 شهردار بوشهر:

۳0 پروژه شاخص عمرانی در بندر بوشهر فعال است

شهردار گرگان از شفافیت و هوشمندسازی به عنوان دو رویکرد جدید شهرداری سخن 
گفت.سید محمدرضا سیدالنگی در نشست خبری با اصحاب رسانه استان گلستان که در 
طبیعت پارک جنگلی النگدره گرگان برگزار شــد اظهار داشت: مسئله ترافیک، معضلی 
برای شــهروندان گرگانی است که در این رابطه با فرمانداری و اعضای شورای اسلامی 
شــهر جلسات متعددی در سه ماهه اخیر برگزار شد.ســیدالنگی افزود: در این جلسات، 
مطالعات جامع ترافیکی شــهر بازنگری و اقدامات پیشنهادی تدوین شد و قرار است در 
جلسه آتی شورای ترافیک شهرستان به فرمانداری ارائه شود.وی در خصوص پیشرفت 
شــهربازی مدرن گفت: این پروژه عمرانی در عرصه ای به مساحت ۱۸ هکتار به عنوان 
بزرگترین شــهربازی شمال کشور با مشارکت بخش خصوصی در دست احداث است و 
تاکنون حدود ۶۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.شهردار گرگان افزود: فاز اول این 
شــهربازی شامل سورتمه ریلی در خرداد سال آینده به بهره برداری می رسد و همزمان 
سوله سرپوشیده ۶ هزار متر مربعی نیز با مشارکت بخش خصوصی در حال ساخت است 
که این قســمت از پروژه نیز خردادماه افتتاح خواهد شد.ســیدالنگی با تاکید بر اینکه از 
رویکرد عمرانی و خدماتی به ســوی فرهنگی و اجتماعی عبور کرده ایم، گفت: حمایت 
از تمامی هیئت های ورزشــی و ورزشــکاران جزو اولویت های شــهرداری و شورای 
شــهر اســت که در حد بضاعت آن را در دستور کار قرار داده ایم.وی در پاسخ به سوال 
خبرنــگاری مبنی بر عدم فعال بودن پل های عابر پیاده بیان کرد: شــهرداری به دلیل 

درخواست شهروندان خواهان جمع آوری پل های عابر پیاده میدان شهرداری است.

امتیاز - بهادری - تعمیرات اساســی خط قلع اندود 
شرکت فولاد مبارکه مطابق برنامه ریزی طی ۲۰ روز با 

موفقیت انجام شد.
خط قلع اندود در ناحیه نورد ســرد فولاد مبارکه ازجمله 
خطوط نهایی تولید محصولات پوشــش دار است که از 
ســال ۱۳۸۲ رســما مورد بهره برداری قرار گرفته است. 
فرایند اصلی این خط شامل اعمال پوشش نازک قلع بر 
روی ورق است که طی آن قلع به صورت الکتروشیمیایی 

از آند جدا و بر روی ورق نشانده می شود.
محصول قلع اندود ناحیه نورد سرد فولاد مبارکه طی دو 
سال پیاپی تندیس های جایزه ملی کیفیت ایران را کسب 
کرده اســت. در ادامه موفقیت های ســال های گذشته، 
موفق شــدیم از ظرفیت اسمی عبور کنیم و رکورد تولید 
ســال را محقق ســازیم. همچنین در پایان شهریورماه 
سال جاری، رکورد هم زمان در کمیت و کیفیت محصول 
قلع اندود در این فرایند محقق شده است. البته این موارد 
موجب غفلت از اصلاحات زیرســاختی در فرایند نشده و 
اقدامــات مؤثری در جهت تداوم تولید و کیفیت و بهبود 
شــرایط ایمنی تولید انجام گرفته کــه نمونه عینی آن 
انجام این پروژه تعمیراتی و اصلاحی اســت که با همت 
یکایــک عزیزان ذی ربط در مجموعه ناحیه نورد ســرد 
و واحدهای خدمات فنی و پشــتیبانی برنامه ریزی شد و 

مطابق با برنامه ریزی انجام شده، خاتمه یافت.
در این خصوص، بــا تحقق نتایج خــوب در عملکرد 
کمی و کیفی و ایمنی در محصــول قلع اندود، اقدامات 

زیرســاختی در جهت تداوم این رونــد ضروری بود. در 
همین راســتا، بــا وجــود کنترل هــای لازم از ابتدای 
بهره برداری از خط، به دلیل بروز خوردگی در سازه اصلی 
و بخشی از متعلقات مربوطه و قسمت هایی از فونداسیون 
خط، تعویض سازه اصلی و همچنین تعمیرات اساسی در 
ســایر نقاط خط تولید ضرورت داشــت. بر این اساس، 
طی بررسی های صورت گرفته با محوریت واحد بازرسی 
ســازه و جرثقیل ها و واحد بازرســی خوردگی و خواص 
مواد، اصلاحات اساســی در ســازه و فونداسیون مورد 
تأکید قرار گرفتــه و با هماهنگی مدیریت های ذی ربط، 
من جمله مدیریت های ناحیه نورد سرد، تعمیرات مرکزی 
و همچنین برنامه ریزی و کنترل تولید، پروژه تعویض و 
بهینه سازی قسمت های معیوب در دستور کار قرار گرفته 
و با همــت جمعی کارکنان ناحیه نورد ســرد، تعمیرات 
مرکزی، پیمانکاران درگیر و سایر قسمت های ذی ربط، 
این پروژه به نحو مطلوبی برنامه ریزی و اجرا شد و خط 
تولید با آمادگی و اطمینان بیشتری نسبت به گذشته به 
مدار تولید بازگشت. در قسمت پوشش دهی خط قلع اندود 
نیــز به دلیل وجــود جریان های الکتریکــی بالا، وجود 
محلول اسیدی با دمای بالا و تنش های مکانیکی ناشی 
از فرایند، اســتهلاک و خوردگی در ســازه و تجهیزات 
پیرامون آن ایجاد شــده بود که ضرورت داشت به طور 

اساسی بازسازی و نوسازی شوند.
بر این اساس، مقدمات اولیه پروژه شامل تدوین برنامه 
کنترل پروژه، مهندســی و تهیه طــرح و تأمین و خرید 

متریال موردنیاز انجام شــد و هم زمان مقدمات اجرای 
پروژه و تدارک پیش نیازهای لازم، شــامل ساخت سازه 
اصلی و اعمال پوشــش ضدخوردگی و همچنین ایجاد 
بستر لازم جهت اجرای طرح طی ماه های قبل از شروع 
فاز نهایی فراهم گردید تا ســرانجام فرایند تولید جهت 
اجرای فعالیت های اصلــی پروژه در تاریخ ۱۴۰۱/۸/۲۱ 
متوقــف و در تاریــخ ۱۴۰۱/۹/۱۱ مطابــق بــا برنامه 
تدوین شــده فعالیت ها خاتمه یافت و بهره برداری از خط 

تولید آغاز گردید.
اهم فعالیت های انجام شــده در این پروژه به شرح زیر 

است:
-تهیــه نقشــه، طراحی، ســاخت و اعمال پوشــش 

ضدخوردگی تیرهای اصلی خط؛
-دمونتــاژ کلیه متعلقات شــامل مخــازن الکترولیت 
پوشــش دهی، سیســتم های ســیالاتی و انتقال توان 

الکتریکی؛
-اجرای ســازه نگهبــان و دمونتاژ ســازه اصلی خط 

قلع اندود؛
-تخریب و بازســازی و اعمال پوشش ضدخوردگی در 

بستر خط؛
-تخریب و بازســازی و اعمال پوشــش ضدخوردگی 
مجموعه مخازن و مســیرهای سیالاتی در معرض مواد 

شیمیایی؛
-انتقال و مونتاژ سازه اصلی ساخته شده؛

-بازسازی و نوسازی کلیه شین های مسی انتقال قدرت 
الکتریکی؛

-بهبود و انجام اصلاحات لازم در مسیر سینی کابل ها 
و مسیر لوله های سیالاتی؛

-ارتقای  سطح امنیت سایبری شبکه اتوماسیون واحد 
)ادامه دارد(؛

-تعویض لوله ۶ اینچ اصلی آب چیلد واحد قلع اندود به 
متراژ حدود ۳۰۰ متــر )هم زمان با توقف خط قلع اندود،  
این لوله که تأمین کننده آب چیلد موردنیاز سیســتم های 
خنک کننده رکتیفایرهای خط قلع اندود اســت، توســط 
تیم فنی و پیمانکار اجرایی واحد تعمیرات تأسیســات و 

لوله کشی صنعتی شرکت تعویض و نوسازی شد(؛
-تعمیرات اساســی در تابلوهای توزیع برق فشار قوی 

واحد قلع اندود؛
-انجام ســایر فعالیت هــای مرتبط با اســتانداردهای 

شات دان سالیانه؛

-انجام فعالیت های بهبود متعدد در نقاط مختلف فرایند 
جهت بهبود شرایط ایمنی و عملیاتی خط؛

-اجرای پروژه سیســتم اعلام حریق در زیرزمین واحد 
قلع اندود )هم زمان با اجرای پروژه اصلی خط، پیشــرفت 
قابل توجهی در اجرای پروژه سیســتم اعلام حریق واحد 
قلع اندود توســط تیم عملیاتی و پیمانکار اجرایی توسعه 

سیستم های جنبی فولاد مبارکه محقق شد(؛
-انجام فعالیــت تعمیراتی در خطوط برش قلع اندود )با 
توجــه به توقف فرایند تولید خــط قلع اندود و به تبع آن 
توقف خطوط برش قلع انــدود، در همین زمان تعمیرات 
ســالیانه و انجام اقدامات دیتابــرداری از تجهیزات فاقد 
نقشــه و کد و بهینه ســازی های لازم در خط برش ۱ و 
خط برش ۲ قلع اندود نیز برنامه ریزی و توســط تیم فنی 
واحد و پیمانکار بهره برداری خطوط برش و با همکاری 

سایر واحدهای ذی ربط اجرا گردید(.
مجموعه فعالیت های انجام شــده با همکاری مشترک 
تیم فنی و اجرایی واحد قلع اندود، دفتر فنی برنامه ریزی 
تعمیــرات و قطعــات یدکــی ناحیه نورد ســرد، واحد 
بهینه ســازی تعمیرات مرکزی و پیمانکاران مربوطه در 
تعمیرات مرکزی و ناحیه نورد ســرد )پیمانکار خانه داری 
صنعتی و پیمانکار تأمین رابر( تعمیرگاه مرکزی، بازرسی 
ســازه و جرثقیل ها، بازرســی خوردگی و خواص مواد، 
واحدهای خرید و مهندســی کارخانــه و واحد خدمات 
عمومی طی فرایند چندماهه برنامه ریزی و اجرا شــد که 

از زحمات یکایک عزیزان تقدیر و تشکر می گردد. 

رئیس ســازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری گرگان از اجرای طرح ایمنی ویژه محلات 
گرگان در قالــب طرح »دوام« )داوطلبین واکنش اضطراری محله( خبر داد.موســی الرضا صفری 
بــا اعلام این خبر اظهار داشــت: با توجه به ضرورت بالا بردن ســطح ایمنی و آموزش های ویژه 
شهروندان در کاهش خطرات و در صورت بروز، مقابله با آن و حسب دستور شهردار محترم گرگان، 
ســازمان آتش نشانی جذب داوطلب جهت تشکیل تیمهای واکنش سریع در محلات را آغاز نمود.
صفری ادامه داد: تیم های داوطلبین واکنش اضطراری محلات در زمان بروز حادثه توانایی مقابله با 
حوادث به ویژه حریق را دارند و می توانند پیش از رسیدن تیمهای عملیاتی آتش نشانی، کمک های 
ویژه ای انجام داده و حتی با حضور تیمهای ویژه اطفاء حریق از نزدیکترین ایســتگاه به نیروهای 
عملیاتی کمک کنند و به عبارتی »آتش نشان افتخاری« در محلات محسوب می شوند.وی افزود: 
برنامه های ســازمان آتش نشانی در طرح قرارگاه جهادی محله ما ابتدا در محله انجیراب آغاز شده 
اســت که در چند روز گذشته کارشناســان و داوطلبان سازمان با حضور در محله از اماکن و اصناف 
بازدید و نکات ایمنی را به شهروندان بویژه کاسبین محترم محله اعلام کردند.به گفته رئیس سازمان 
آتشنشانی و خدمات ایمنی شــهرداری گرگان، در ادامه طرح های ارتقاء مکانهای عمومی از جمله 
مدارس، مساجد و ... و ارتقاء ایمنی صنوف مورد بازدید قرار خواهد گرفت.صفری همچنین از اجرای 
طرح ایمنی »بانوان خانه دار« خبر داد و گفت: به دلیل اینکه بیشتر حوادث تلخ نظیر حریق در منازل 
رخ می دهد و خانم های خانه دار افرادی هستند که با آگاهی از نکات ایمنی می توانند از بروز هرگونه 
حادثه پیشگیری کرده و در صورت بروز حادثه اقدام موثر در کاهش خسارات حادثه انجام دهند که 

با اجرای این طرح کاهش چشم گیر حوادث در منزل را در پی خواهد داشت.

 شفافیت و هوشمندسازی 
دو رویکرد شهرداری گرگان است

پایان موفقیت آمیز تعمیرات اساسی خط قلع اندود فولاد مباركه

امتیاز- ســیده شیلا رمضانی: مدیر توسعه اجتماعی و ورزش سازمان منطقه آزاد اروند، از 
برگزاری یک دوره المپیاد ورزشی مشترک میان استان بصره عراق و منطقه آزاد اروند به مناسبت 

سومین سالگرد شهادت شهید حاج قاسم سلیمانی و ابو مهدی المهندس خبر داد.
پیمان ادیبی افزود: پیرو نشســتی که در اســتان بصره عراق در خصوص گرامیداشــت سومین 
سالگرد شهادت شهیدان حاج قاسم سلیمانی و ابو مهدی المهندس برگزار شد، مسئولان فرهنگی 
ورزشــی منطقه آزاد اروند و استان بصره عراق، نشستی را در محل سازمان منطقه آزاد اروند و در 

راستای هماهنگی برگزاری یک المپیاد مشترک ورزشی برگزار کردند.
ادیبی با اشــاره به نشســتی که در حضور مدیرکل ورزش، رئیس کمیتــه المپیک، رئیس مرکز 
فرهنگی اسلامی بصره، همچنین رؤسای هیأت های ورزشی استان مجاور در کشور عراق برگزار 
شــد گفت:  رؤســای ادارات ورزش شهرهای آبادان، خرمشــهر و مینوشهر و هیأت های ورزشی 
منطقه آزاد اروند نیز حاضر بودند. مدیر توســعه اجتماعی و ورزش ســازمان منطقه آزاد اروند در 
این جلســه، ضمن تسلیت به مناسبت فرارسیدن ایام فاطمیه، بیان کرد: پیرو نشستی که با مرکز 
فرهنگی اســلامی عراق داشــتیم، یکی از برنامه های محوری که به مناســبت سالگرد شهیدان 
ســلیمانی و المهندس تبیین شد این بود که بتوانیم رویدادهای متعدد و مختلف ورزشی را در این 
فرآیند میان ورزشکاران دو منطقه مجاور در کشور ایران و عراق، برگزار کنیم.ادیبی افزود: در این 
نشســت، موضوعات اصلی بررسی خواهد شد و پس از آن، رؤسای هیأت های ورزشی منطقه آزاد 
اروند و انجمن های ورزشی بصره، در نشست های تخصصی برنامه های پیش رو را بررسی خواهند 
کرد. وی تصریح کرد: همچنین بازدید از اماکن ورزشــی منطقه آزاد اروند در شــهرهای آبادان، 

خرمشهر و مینوشهر از دیگر برنامه های سفر هیأت عراقی به منطقه خواهد بود.
مدیرکل ورزش و جوانان منطقه آزاد اروند نیز در این نشست، ضمن تأکید بر دیپلماسی ورزشی 
و معرفی ظرفیت های منطقه، گفت: منطقه آزاد اروند در حال حاضر ۶۰ هزار ورزشکار و ۴۰ هیأت 
ورزشی فعال در اختیار دارد. عبدالله کعبی ادامه داد: بیشتر رشته های ورزشی در منطقه آزاد اروند 
فعال هستند و ضمن فعالیت چندین تیم ورزشی در لیگ های معتبر سطح اول کشور، ورزشکاران 
ملی با عناوین بین المللی بســیاری در شهرهای آبادان و خرمشــهر حضور دارند. وی با تأکید بر 
آمادگی هیأت های ورزشــی برای آموزش به ورزشــکاران و مربیان استان مجاور در کشور عراق، 
گفت: برگزار مســابقات ورزشی میان منطقه آزاد اروند و دیگر کشورهای منطقه در راستای ایجاد 
وحدت اســلامی در برنامه این نهاد ورزشی در منطقه آزاد اروند خواهد بود. در ادامه این نشست، 
مدیرکل ورزش استان بصره، ضمن تشکر از حسن توجه و دعوت مدیران فرهنگی، ورزشی منطقه 
آزاد اروند، این رویداد را یک فرصت کم نظیر توصیف کرد و با دعوت از حاضران در نشست برای 
بازدید از اماکن ورزشی در استان بصره عراق، از این ایشان خواست تا در رویداد مسابقات فوتبال 

کشور های حاشیه خلیج فارس که به میزبانی کشور عراق برگزار خواهد شد، حضور پیدا کنند.

برگزاری المپیاد ورزشی مشترک 
جذب آتش نشانان افتخاری و میان بصره عراق و منطقه آزاد اروند

داوطلب در محلات گرگان

رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری گرگان خبر داد:شهردار گرگان: 


